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Merknad til høringsnotat om endringer i barnehageloven 
 
Da Stortinget i 2004 lovfestet at ”Godkjente barnehager skal behandles likeverdig i forhold til 
offentlige tilskudd”, altså økonomisk likebehandling øynet de private barnehagene et håp om 
stabile og forutsigbare økonomiske rammevilkår. Tiden etter 2004 har imidlertid vist at 
kommune-Norge ikke har vært oppgaven voksen nok. Et av de seneste tilfellene ser vi nå i 
Fredrikstad. Riktignok har Fredrikstad kommunen nå innrømmet feil, men det har vært en 
lang kamp for barnehagene i flere år for å vinne frem. 
 
Det er derfor med stor skepsis vi leser regjeringens høringsnotat til endring av 
barnehageloven. Å fjerne det øremerkede statlige tilskuddet til fordel for full 
rammefinansiering er noe vi absolutt ikke ser lyst på. Vi kan ikke se at endingen i lovforslaget 
i særlig grad øremerker midlene, vi ser heller ikke klare kontroll- og sanksjonsmuligheter for 
kommuner som ikke velger å bruke rammeoverføringene på barnehager. Følgelig er det vår 
oppfatning at kommunenes egne prioriteringer og deres økonomiske situasjon i stor grad vil 
avgjøre finansieringen til de private barnehagene. Slik vi ser det, vil forslaget føre til like 
mange modeller som kommuner, og de økonomiske rammevilkårene for de private 
barnehager vil bli enda mer usikre enn de er per i dag. 
 
Vi konkluderer med at vi absolutt ikke ønsker en rammefinansiering. Vi ser også 
begrensninger med dagens system, men direkte øremerkede midler som i dag sørger i alle fall 
for en viss økonomisk forutsigbarhet for barnehagene. 
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